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Abstract (en)
The invention relates to a structural element (3) for heat insulation, between two structural parts (1, 2) which are to be concreted, by means of an
insulating body (4) with integrated reinforcement bars (5, 6, 7). In order to use the structural element (3) in the case of prefabricated hollow panels
(1, 2) with cavities (1a) extending perpendicularly with respect to the structural element (3), the compression bars (6) arranged in the lower region
of the insulating body (4) are extended on both sides such that they alternatively also function as tension bars, and the position of the reinforcement
bars (5, 6, 7) in the insulating body (4) is adapted to the grid dimension of the intermediate webs (1b) located between the cavities (1a). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Bauelement (3) zur Wärmedämmung zwischen zwei zu betonierenden Bauteilen (1,2) mittels eines Isolierkörpers (4) mit
integrierten Bewehrungsstäben (5,6,7). Zur Anwendung des Bauelementes (3) bei vorgefertigten Hohlkörperplatten (1,2) mit sich senkrecht zum
Bauelement (3) erstreckenden Hohlräumen (1a) sind die im unteren Bereich des Isolierkörpers (4) angeordneten Druckstäbe (6) beidseits derart
verlängert, daß sie alternativ auch als Zugstäbe fungieren und die Position der Bewehrungsstäbe (5,6,7) im Isolierkörper (4) ist auf das Rastermaß
der zwischen den Hohlräumen (1a) befindlichen Zwischenstege (1b) abgestimmt. <IMAGE>
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